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دورگه های تیم  ملی بسکتبال 
مشکلی در المپیک ندارند

به گزارش روابط عمومی فدراسیون  ایسنا: 
بین الملل  روابط  مدیر  فرزین،  ایمان  بسکتبال، 
فدراسیون در رابطه با شبهات مطرح شده در برخی 
از رسانه ها درخصوص حضور بازیکنان دوملیتی در 
ترکیب تیم ملی بسکتبال ایران در بازی های المپیک 
توکیو اظهارداشت: براساس قوانین فدراسیون جهانی 
بسکتبال فیبا، در ترکیب ۲۱نفره هر تیم تنها یک 
بازیکن دوملیتی می تواند قرار بگیرد. بر این اساس 
پیش از این دو بازیکن با تابعیت مضاعف در تیم ملی 
بسکتبال کشورمان حضور داشتند و محدودیت هایی 
برای سرمربی محترم تیم ملی وجود داشت. او با اشاره 
به رفع شدن مشکل پویان جلال پور افزود: پویان 
جلال پور آلمانی – ایرانی و مایک رستم پور آمریکایی 
– ایرانی هستند که طی مکاتبات و مذاکرات متعدد ما 
با فیبا و استفاده از ارتباطات خوبمان در فدراسیون 
جهانی، مدارک لازم را جهت رفع محدودیت جلال پور 
ارسال کردیم. با توجه به اینکه وی شناسنامه ایرانی 
خود را در سه سالگی از سفارت جمهوری اسلامی ایران 
در آلمان دریافت کرده بود، محدودیت تابعیت مضاعف 
وی توسط فیبا برداشته شده و وی نیز می تواند به همراه 
رستم پور و گرامی پور در ترکیب تیم ملی بسکتبال 
کشورمان در المپیک توکیو حضور داشته باشد. فرزین 
در پایان با اشاره به قانون فیبا درباره موارد این چنینی 
اضافه کرد: براساس قانون فیبا، هر بازیکنی که قبل از 
رسیدن به سن 7۱سالگی شناسنامه یا گذرنامه خود 
را از کشور متبوع دریافت کند، در صورتی که برای 
تیم ملی کشور اول خود )محل تولد( بازی نکرده باشد 

می تواند برای تیم های ملی کشور دوم به میدان برود.

خارجازمستطیلسبز

بین مدیریت و کادرفنی استقلال 
فاصله افتاده است 

علی فتح ا... زاده درباره تحریم تمرین روز یکشنبه 
تیم فوتبال استقلال توسط بازیکنان و ادامه 
انتقادهای فرهاد مجیدی از احمد مددی مدیرعامل 
این باشگاه اظهارداشت: متاسفانه بین مدیریت 
و کادرفنی فاصله ای افتاده است و اگر صحبتی 
انجام دهم ممکن است نتیجه خوبی نداشته باشد. 
وی افزود: باشگاه استقلال در آستانه کسب جام 
قهرمانی حذفی است. در اختلافات فصل گذشته 
بین احمد سعادتمند مدیرعامل پیشین استقلال و 
مجیدی خواهش کردم این اختلافات کنار گذاشته 
شود و از آنها خواستم زمانی که قهرمانی حاصل شد، 
بنشینند و صحبت های شان را انجام دهند. امسال 
دوباره چنین وضعیتی تکرار شده است. مجیدی 

خیلی سختی کشیده است.

خـــبر

دیـــدگاه

بزرگترین مشکل فرهاد مجیدی این است که یک تنه 
می جنگد. او مشکلات باشگاه را درک می کند و مطمئن باشید 
افراد دیگری هم هستند که متوجه دردسرهای باشگاه بشوند. 
دلیلی ندارد سرمربی استقلال به بازیکنان تیم به خاطر کسب 
پیروزی تلاش بدهد. او با چنین کاری عملا باعث دوام مدیریت 
باشگاه خواهد شد و به همین خاطر است که شاهد هستیم 
عوامل مدیریتی باشگاه اصلا به روی خود هم نمی آورند که 
مجیدی و عواملش در حال خرج کردن برای باشگاه هستند. 
معتقدم حمایت از پرسپولیس وظیفه وزارت ورزش است چون 
متولی این باشگاه محسوب می شود ولی استقلال نیز چشم 
دیگر وزارت ورزش است و باید از هر دو چشم به یک شکل 
حمایت کرد تا هیچ کدام از چشمان وزارت آسیب نبینند، اما 
به گونه ای با استقلال رفتارشده که گویا چشم وزارت نیست. 
وزیرورزش باید مراقب اتفاقاتی که برای باشگاه استقلال 
می افتد، باشد. اینکه او در دوره بعدی هم در همین سمت 
باقی بماند نامشخص است ولی تا زمانی که مسئولیت دارد، 
موظف به حمایت از باشگاه استقلال است. در حال حاضر 
باشگاه بدهی های زیادی دارد که وزیر باید درصدد رفع آن 
باشد. اگر اسپانسری برای حمایت مالی از باشگاه تعیین 
شده باید اسپانسر را مجاب به متعهدبودن به قراردادش کند. 
وقتی چنین حمایت هایی را شاهد نیستیم طبیعی است که 
صدای عوامل تیم استقلال درمی آید چون آنها نیز همانند 
پرسپولیس انتظار حمایت دارند و باید پشتیبانی از هر دو 
باشگاه به صورت یکسان باشد. البته این موضوع را قبول دارم 
که بازیکنان پرسپولیس نیز با مشکلات مالی مواجه هستند 
و حق وحقوق آنها نیز به طورکامل داده نشده است. متاسفانه 
باشگاه استقلال می تواند از طریق املاکی که در اختیار دارد 
درآمدهای زیادی به دست آورد ولی پولی بابت این املاک 
نصیب باشگاه نمی شود و این در حالی است که باشگاه فقط به 
آندره آاستراماچونی، دیاباته و میلیچ  ۲میلیون و۸۰۰هزاردلار 
بدهکار است. به غیر از این بدهی ها باشگاه به دیگر بازیکنان و 
عوامل کادرفنی نیز بدهکار  است. اصلا درست نیست استقلال 
در زمینی تمرین کند که امکانات لازم را برای یک تیم مدعی 
ندارد و باید در این زمینه نیز مشکلات استقلال رفع شود. 
باشگاهی که نزدیک به ۸۰ سال قدمت دارد، متاسفانه در 
بدیهی ترین نیاز خود که زمین تمرین است مانده و چنین 
رفتاری در شأن آبی پوشان نیست. بعید می دانم بی احترامی 
به عوامل تیم پرسپولیس پس از دربی رخ داده باشد. فرهاد 
مجیدی حداکثر تلاش خود را کرده تا احترام تیم مقابل را 
داشته باشد. البته که پیش از این هم شاهد شکایت استقلال از 
یحیی گل محمدی بودیم. این قبیل رفتارها به سود دو باشگاه 
نیست و آنها باید در برابر مشکلات مالی که برای شان وجود 
دارد متحد شوند، نه اینکه با شکایت از یکدیگر اجازه افزایش 

مشکلات را به فرصت طلبان بدهند.

بزرگترین  مشکل »مجیدی«  چیست؟

    آرام
ملی پوش ایتالیایی بعداز قهرمانی با تیم ملی حالا 
تعطیلات تابستانی را پشت سر می گذارد. مانوئل لوکاتلی 
در صفحه توئیتر خود به نوعی به شایعاتی که این روزها 
درباره مشتریان وی مطرح می شود واکنش نشان داده و 

با انتشار عکسی نوشته است: »آرام«

        فروش 
نشریه اسپورت در گزارشی مدعی شد مدیران بارسلونا 
به سرجینودست، اعلام کرده اند در صورت رسیدن 
پیشنهادی مناسب، مشکلی برای فروش این بازیکن جوان 
ندارند. در حال حاضر به نظر می رسد بایرن مونیخ جدی ترین 

گزینه این مدافع راست محسوب می شود.

               ظاهر 
در تمرین رئال مادرید ایسکو با یک ظاهر جدید در 
آن حضور پیدا کرد. او که در سال های 2013 تا 2015 
دوران خوبی را زیرنظر کارلو آنچلوتی سپری کرده بود، 
نیز چنین ظاهری داشت و حالا نیز با همان ظاهر گذشته 

حضور پیدا کرد. 

ت
شــ

سنو
عک

پرسپولیس در هفته بیست وهشتم لیگ برتر در 
حالی به مصاف تیم ماشین سازی می رود که هفته 
گذشته سقوط این تیم به لیگ دسته اول قطعی 
شد. سهراب انتظاری مهاجم اسبق تیم فوتبال 

پرسپولیس در این خصوص صحبت کرد. 
 درباره بازی سرخپوشان برابر ماشین سازی 

چه نظری دارید؟
تیم پرسپولیس بازی سختی پیش رو دارد چرا که 
تیم ماشین سازی چیزی برای از دست دادن ندارد 
و سقوطش قطعی شده و برای اعاده حیثیت بازی 
می کند. علاوه بر این، این بازی به صورت مستقیم 
پخش می شود و به همین علت بازیکنان انگیزه 

زیادی دارند تا خودشان را نشان بدهند.
 تعیین پاداش برای بازی با پرسپولیس از 
سوی مدیرعامل باشگاه ماشین سازی عجیب 

است؟!
 بعضی ها نمی توانند ببینند که سرخپوشان برای 
پنجمین مرتبه قهرمان می شوند. تیم پرسپولیس 
قدرت بلامنازع  فوتبال ایران است و خیلی خوب 
بازی می کند. من هم از مسئولان پرسپولیس 
می خواهم که بیکار ننشینند و با شارژ مالی بازیکنان  
در ۳ بازی پیش رو باعث شوند که آنها با روحیه 
مضاعف به مصاف حریفان خود بروند. ماشین سازی 
تیم خوبی است و پرسپولیسی ها نباید این تیم را 

دستکم بگیرند.
 آیا نبود گل محمدی در بازی با ماشین سازی 

تاثیر دارد؟
تیم پرسپولیس جام حذفی را از دست داد به 
همین علت این تیم  با برتری برابر ماشین سازی  باید 
دست پر از تبریز برگردد. به نظرم غیبت گل محمدی 

در این بازی بدون تاثیر نیست.
 در مورد برنامه ریزی سازمان لیگ چه 

نظری دارید؟
مسابقات لیگ برتر فوتبال فرسایشی شده و 
بازیکنان خسته شدند. آنها یکسال در کورس بازی ها 
هستند و بدنشان تحلیل رفته است. به هرحال 
در همه جای دنیا فوتبال تمام شده، اما در ایران 
همچنان بازی ها ادامه دارد و این موضوع برنامه ریزی 
نادرست فدراسیون فوتبال را نشان می دهد و عیب 
بزرگی محسوب می شود. همچنین بازیکنان تیم 
پرسپولیس باید ریکاوری خوبی داشته باشند تا در ۳ 
بازی باقی مانده برنده شوند و دل هواداران را با کسب 

پنجمین قهرمانی متوالی شاد کنند.
 نظر شما درباره بحث تبانی در فوتبال 

کشورمان چیست؟
موضوع تبانی معنی ندارد و این مساله  را قبول 

ندارم و فوتبال روحیه پاک را می طلبد.   

گفتوگو

ایسنا: فیروز کریمی سرمربی تراکتور در نشست خبری 
پیش از بازی مقابل آلومینیوم اراک، اظهارکرد:  بازی سنگینی 
در پیش داریم. آلومینیوم تیم بسیارخوبی بوده که تا اینجای کار 
هم به حق بالا آمده است. آنها از بازیکنان، کادرفنی و تاکتیک 
مناسبی برخوردارند و حضورشان در بالای جدول بی جهت 
نیست. وی افزود: آلومینیوم تیمِ قَدَری است و دیدار مقابل 
این تیم یک بازی ۶ امتیازی به حساب می آید که فاتح آن 
می تواند نگاهی صدد درصدی به کسب سهمیه داشته باشد. 
البته اگر به امید خدا ما برنده این دیدار شویم، موقعیت مان 
برای کسب سهمیه مناسبت تر از حریف خواهد بود. امیدواریم 
که در یک شرایط مناسب به میدان برویم و سه امتیاز این دیدار 
را کسب کنیم. سرمربی تیم فوتبال تراکتور با ابراز رضایت از 
روند تمرینات تیمش در هفته گذشته، خاطرنشان کرد: بعد 
دیدار مقابل گل گهر، حدود ۱۱ جلسه تمرین داشتیم و نقاط 
ضعف  مان را تا حدودی برطرف و نقاط مثبت مان را تقویت 
کردیم. همچنین برخی از بازیکنان ثابت مان به تیم اضافه شده و 
دست مان بازتر است. اگرچه هنوز هم یک تعداد محروم و مصدوم 
داریم، اما نسبت به هفته های گذشته وضعیت مان بهتر خواهد 
بود.  کریمی در مورد فشردگی سه دیدار پایانی لیگ برتر، گفت: 
همه تیم ها این رویه را دنبال می کنند و چاره ای وجود ندارد. 
تیم های حاضر در جام حذفی فشار به مراتب بیشتری را تحمل 
می  کنند و ما در روزهایی که آنها بازی داشتند، تمرین کردیم. 
به هرحال باید مطیع این موضوع باشیم و به نظر من برنامه ریزی 

خوبی بوده است.

  در چند روز گذشته شایعات زیادی درباره احتمال مربیگری کارلوس 
کی روش سرمربی سابق تیم ملی کشورمان روی نیمکت تیم ملی عراق 
یکی از رقبای یوزها در انتخابی جام جهانی مطرح شد. پیش از فدراسیون 
عراق در زمان حضور کاتانچ یکبار با کی روش وارد مذاکره شد ولی 
سرمربی پرتغالی پیشنهاد عراقی ها را رد کرد. عدنان درجال؛ وزیرورزش 
عراق که یکی از اسطوره های فوتبال این کشور به حساب می آید با توجه 
به صبغه فوتبالی در یکماه گذشته تلاش زیادی کرد تا منابع مالی 
برای امضای قرارداد با یک سرمربی سرشناس را تامین کند. در نهایت 

هفته گذشته الکاظمی نخست وزیر عراق مبلغ 5 
میلیون یورو به عنوان هزینه جذب یک سرمربی 
خارجی سرشناس را به وزارت ورزش پرداخت 
کرد. اینبار عراقی ها با دست پر و با پیشنهادی 

نجومی به سراغ کارلوس کی روش رفتند 
و طبق گزارش های رسیده مذاکرات 
با مربی پرتغالی خوب پیش رفته است 
و طرفین در آستانه توافق قرار دارند. 
مبلغ جدید پیشنهادی فدراسیون 
عراق دستمزد سالیانه ۲و نیم میلیون 
یورو است که باعث شده تا کی روش 

وسوسه شود و در آستانه امضای 
قرارداد دوساله با رقیب ایران قرار دارد.

فوتبالداخلی

بینالملل

مربی ایرانی تیم »هیوستن دینامو« آمریکا 
می گوید: فیفا نمی تواند هر چهار قانون 
آزمایشی خود را به یکباره وارد فوتبال کند. 
هم چنین او ترجیح می دهد فوتبال به شکل 

کنونی و اصیل خود باقی بماند.
  قوانین  فیفا 

امید نمازی درباره قوانین آزمایشی فیفا 
برای توسعه و جذابیت فوتبال که قرار است 
در مسابقات جوانان و تورنمنت های دوستانه 
اجرا شود، از جمله قانون تعویض های نامحدود 
قانون 5 تعویض که اخیرا  اظهارداشت: 
تصویب شده به بهبود فوتبال کمک کرده 
است. تیم ها می توانند از بازیکنان سرحال و 
آماده استفاده کنند و به همین دلیل تغییر و 
تحولی در فوتبال رخ داده است. او با اشاره به 
اجرای قانون تعویض نامحدود در بازی های 
دانشگاهی آمریکا گفت: من اعتقادی به این 
قانون ندارم چون تعویض های مداوم، فوتبال 
را به یک بازی فیزیکی و سرعتی تبدیل 
خواهد کرد. من به چشم خودم این قانون 

را دیدم و معمولا بازیکنان با هر استراحت 
کوتاه مجددا با انرژی و سرعت بیشتری وارد 
زمین می شوند و به همین دلیل با آن موافق 
نیستم. در فوتبال مساله ای به نام خستگی و 
نزول فیزیکی وجود دارد که بازیکنان جدید 
باکیفیت بالاتر می توانند از نیمکت وارد زمین 
شوند و خودشان را نشان دهند.  او در واکنش 
به قانون تعلیق پنج دقیقه ای بازیکنان در 
صورت دریافت کارت زرد تصریح کرد: در 
تمام قوانینی که اعلام شده با این موضوع 
موافق هستم. این قانون هم در لیگ دسته دوم 
آمریکا آزمایش شد. چیز بدی نیست ولی باید 
سیستم RAV وجود داشته باشد که بازیکن ها 
به درستی کارت زرد بگیرند و تیمی متضرر 
نشود. نمازی با بیان اینکه اگر فیفا می توانست 
قانون آفساید را اصلاح می کرد؛ افزود: به نظرم 
باید قانون آفساید اصلاح شود و یا خط آفساید 
عقب تر برود. مثلا می توانند خط آفساید را 
۰۱ متر بعد از محوطه جریمه حریف قرار 
دهند. هرچه فضای بیشتری به تیم ها بدهند، 

کار فنی تیم ها هم بهتر می شود. این موضوع 
فوتبال را جذاب تر می کند. او تاکید کرد: 
خیلی با تغییرات زیاد موافق نیستم. فوتبال به 
همان حالت اصیل خود جذاب تر است. قانون 
و قوانین جدید همه برای خلق موقعیت بیشتر 
است اما تعوبض نامحدود خلق موقعیت را 

کاهش می دهد.
 لیگ  آمریکا 

آمریکا  تیم »هیوستن دینامو«  مربی 
درباره شرایط تیمش در لیگ SLM گفت: 
تیم ما از سال پیش عملکرد بهتری ارائه 
کرده است. با اینکه به خاطر قوانین لیگ 
بیشتر قراردادها دو تا سه ساله است، ما 
توانستیم یکسری تغییرات را ایجاد کنم اما 
در آمریکا زمان بیشتری به مربیان می دهند. 
در حال حاضر تیم روبه پیشرفت و بهبود 
است. پارسال در انتهای جدول بودیم اما 
الان هفتم هستیم و اگر الان مسابقات 
تمام شود، راهی پلی آف می شویم که یک 

دستاورد بزرگ است.

 قوانین  سختگیرانه 
نمازی خاطرنشان کرد: قوانین لیگ آمریکا 
از لحاظ برابری تیم ها سختگیرانه است. مثلا 
همه تیم ها سقف قرارداد دارند و یک تیم 
نمی تواند ولخرجی کند و در نتیجه بیشتر 
تیم ها باهم مساوی هستند و نتیجه گرفتن در 
لیگ ساده نیست. هر تیمی شانس برد را دارد. 
تیم هایی که بهتر تمرین می کنند و روز بازی 
عملکرد بهتری دارند می توانند به پیروزی 
برسند. وی ادامه داد: کاش در ایران هم همین 
کار را می کردند. مثلا وقتی سقف قرارداد روی 
۰۴ میلیارد تومان باشد و تیم بخواهد با یک 
بازیکن 5۱ میلیارد تومان قرارداد ببندد، آن 
وقت مجبور می شود بقیه 5۱ بازیکن خود را با 

5۲ میلیارد تومان جذب کند.

امید  نمازی، مربی ایرانی تیم »هیوستن دینامو« آمریکا:

کاش ایران مثل »آمریکا«  سقف قرارداد داشت

آرمان ملی: دیدارهای هفته بیست وهشتم 
لیگ برتر در حالی امروز برگزار می شود 
که تیم پرسپولیس مقابل تیم سقوط کرده 
ماشین سازی به میدان می رود و محمود 

فکری به مصاف شاگردان سابقش می رود. 
 ماشین سازی –  پرسپولیس

تیم فوتبال ماشین سازی هفته گذشته با  
شکست برابر تیم فولادخوزستان سقوطش به 
لیگ دسته یک قطعی شد و ۳ بازی باقی مانده این 
تیم به نوعی تشریفاتی محسوب می شود. شاگردان 
اکبرپور با وجود اینکه سقوطشان به لیگ دسته یک 
قطعی شده است، اما برای اعاده حیثیت به مصاف 
سرخپوشان پایتخت می روند تا از اعتبار آذربایجان 
دفاع کنند. علاوه بر این، یونس قربانی مالک و 
مدیرعامل باشگاه ماشین سازی برای برد برابر 
پرسپولیس پاداش تعیین کرده است تا بازیکنان 
این تیم با روحیه بالا به مصاف حریف خود بروند. 
در آن طرف، سرخپوشان پایتخت هفته گذشته 
برابر شاگردان منصوریان به برتری دست یافتند و 
با 5۸ امتیاز صدرنشینی خود را در جدول رده بندی 
تثبیت کردند. سرخپوشان پایتخت در دربی 
جام حذفی با شکست برابر تیم استقلال رقیب 
دیرینه خود از گردونه این رقابت ها کنار رفتند 
و اکنون آنها تمرکز خود را معطوف به بازی های 
باقی مانده لیگ برتر کردند تا برای پنجمین مرتبه 
قهرمانی متوالی  را به دست آورند. کمیته انضباطی 
فدراسیون فوتبال روز شنبه هفته جاری یحیی 
گل محمدی سرمربی پرسپولیس را به دلیل 
اعتراض به داور دیدار تیمش برابر گل گهر، به یک 
جلسه محرومیت قطعی و یک جلسه محرومیت 
تعلیقی محکوم کرد تا سرمربی سرخپوشان از 
همراهی تیمش در دیدار با ماشین سازی محروم 
شود. پس از این اتفاق باشگاه پرسپولیس اعلام 
کرد به این رأی در کمیته استیناف اعتراض خواهد 
کرد و گفته شد باشگاه پرسپولیس به دنبال صدور 
دستورموقت برای محرومیت گل محمدی خواهد 
بود تا این مربی بتواند در دیدار با ماشین سازی 
روی نیمکت تیمش بنشیند. عباس موسوی معاون 
کمیته استیناف درباره اینکه آیا پرونده اعتراض 
باشگاه پرسپولیس به دست کمیته استیناف رسیده 

و احتمال صدور دستور موقت از سوی این کمیته 
وجود دارد، اظهارداشت: در حال حاضر نمی دانم 
این پرونده به کمیته استیناف رسیده یا خیر، اما 
اصلا در پرونده های این چنینی دستور موقت 
نداریم. در صورتی که پرونده به دست ما برسد، آن 
را بررسی می کنیم و یا رأی کمیته انضباطی تایید 
می شود یا رد. همانطور که گفتم دستورموقت در 

این موارد صادر نمی شود. 
  استقلال - نفت مسجدسلیمان 

آبی پوشان پایتخت با برتری برابر نارنجی پوشان 
سایپا و کسب 5۰ امتیاز رتبه سوم خود را تثبیت 
کردند. استقلالی ها در دربی جام حذفی در ضربات 
پنالتی توانستند تیم پرسپولیس رقیب دیرینه 
خود را شکست بدهند و به مرحله نیمه نهایی راه 
یابند؛ به همین علت  آنها با روحیه بالا به مصاف 
حریف خود در لیگ برتر فوتبال می روند. بازیکنان 
استقلال روز یکشنبه گذشته اعتصاب کردند و در 
تمرینات تیم خود شرکت نکردند تا نشان بدهند 
که از وضعیت مالی و مدیریتی ناراضی هستند و 
برخی از آنها خواستار استعفای مددی مدیرعامل 
باشگاه شدند. به هرحال باید دید اختلافات 
بازیکنان با مدیریت باشگاه به پایان می رسد یا 
نه! در آن طرف، تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان 
هفته گذشته با نتیجه ۳ بر ۲ برابر تیم ته جدولی 

ذوب آهن شکست خورد و با ۲۸ امتیاز در جایگاه 
سیزدهم قرار گرفت. محمود فکری بعداز شکست 
تیمش برابر ذوب آهن خواستار ورود کمیته اخلاق 
شد و حتی ۳ بازیکن خود را اخراج کرد  تا به شائبه 
تبانی قوت ببخشد. محمود فکری در نشست 
خبری پیش از دیدار نفت مسجدسلیمان مقابل 
استقلال اظهارداشت: امیدواریم در این بازی 
بازیکنان ما با انگیزه ای که دارند، تلاش کنند، 
عملکرد خوبی داشته باشند، فضاها را ببندند و 
موقعیتی به حریف ندهند یا فرصت های کمی 
بدهند تا با تلاش آنها امتیاز بگیریم. استقلال 
شرایطی خوب و بازیکنان توانایی دارد که آنها 
می توانند هر لحظه برای ما مشکل ساز شوند. 
امیدواریم از این بازی با امتیاز بازگردیم که اگر 
این اتفاق رخ دهد، به ما برای بقا کمک زیادی 
خواهد کرد. وی درباره تقابل با شاگردان پیشین 
خود گفت: همیشه از بازیکنانی که در برهه ای 
شاگردم بودند و مقابلم بازی کردند، می خواهم 
مقابل من بهترین بازی خود را ارائه کنند تا نگویند 
بازیکنان مقابل من کم کاری کرده اند. با توجه به 
اینکه نیم فصل اول در استقلال بودم، خوشحال 
می شوم بازیکنانم را مجددا ببینم و نفس فوتبال 
هم همین است. سرمربی نفت مسجدسلیمان در 
ادامه تصریح کرد: به جز نتایجی که در زمین رقم 

می خورد، دیدارها در فوتبال تازه می شود و از حال 
هم باخبر می شویم که لذت زیادی دارد. امیدوارم 
به دور از حاشیه، بازی خیلی خوبی از لحاظ فنی و 
اخلاقی از آب دربیاید و هر دو تیم به مسائل فنی 
بپردازند. استقلال شرایط خوبی دارد و ما بازی 

سختی پیش رو داریم.
 پدیده  – سپاهان 

تیم فوتبال پدیده مشهد هفته گذشته با شکست 
برابر تیم نساجی نوار برد های متوالی اش قطع شد 
و با کسب ۳7 امتیاز  در جایگاه هفتم قرار گرفت. 
شاگردان رحمتی قصد دارند با برتری برابر سپاهان 
علاوه بر جبران شکست هفته قبل نیم نگاهی هم به 
کسب سهمیه لیگ قهرمانان آسیا داشته باشند، اما 
کار سختی پیش رو دارند. در آن طرف، تیم فوتبال 
سپاهان با پیروزی پرگل برابر تیم صنعت نفت 
آبادان و کسب 5۶ امتیاز در جایگاه دوم قرار دارد 
و همچنان این تیم اصفهانی  در کورس قهرمانی 
با پرسپولیس باقی ماند. طلایی پوشان اصفهانی 
برای حفظ شانس قهرمانی خود در لیگ برتر 
فوتبال باید ۳ امتیاز بازی را به دست بیاورند، اما کار 
سختی در مشهد پیش رو دارند. شاگردان نویدکیا در 
جام حذفی برابر تیم فولاد شکست خوردند تا همانند 
پرسپولیس  رقیب خود از گردونه این رقابت ها کنار 
بروند و تمرکزشان معطوف به بازی های باقی مانده 
لیگ برتر فوتبال باشد. تیم پدیده در بازی رفت با 
کامبکی به یادماندنی و دبل احمد الجبوری و گل 
قاسمی نژاد توانست به پیروزی ۳ بر یک برابر تیم 
سپاهان دست یابد و اکنون قصد دارد در ورزشگاه 

خانگی خود این پیروزی را تکرار کند. 
   برنامه دیدارها: 
سه شنبه ۲9 تیرماه

ذوب آهن اصفهان – نساجی مازندران   
استقلال - نفت مسجدسلیمان

گل گهر سیرجان – سایپا  
آلومینیوم  اراک – تراکتور 

صنعت نفت آبادان – مس رفسنجان
ماشین سازی  – پرسپولیس

پدیده مشهد – سپاهان
پیکان تهران –  فولادخوزستان

سهراب  انتظاری: 
 »پرسپولیس«

 قدرت بلامنازع  
ایران  است

غلامحسینفرزامیدوئل آبی ها در آزادی؛ دیدار سر و ته جدول! 
 پیشکسوت  استقلال 

مربی دروازه بان های تیم فوتبال استقلال 
مدعی است برخی افراد که علی دایی را از فوتبال 
ایران برداشتند، حالا قصد دارند مجیدی را 
بردارند. بهزاد غلامپور اظهارداشت: سناریو فصل 
گذشته دوباره در حال تکرارشدن است. همه 
این موضوع را می دانند که آقایان نمی خواهند 
استقلال با مجیدی جام بگیرد. تیم استقلال 
طی هفته های گذشته نشان داد که به روزهای 
خوبش بازگشته است، اما به یکباره می بینیم 

از طرف باشگاه نامردی هایی علیه تیم پیاده می کنند. وی در 
مورد شکایت احمد مددی مدیرعامل باشگاه استقلال از فرشید 
اسماعیلی به دادگاه فرهنگ و رسانه تصریح کرد: این دیگر فاجعه 
است! مثل این می ماند که پدر از بچه اش شکایت کند. یا اینکه 
پسر بگوید چرا به من پول نمی دهی، پدر در جواب از او شکایت 
کند. بازیکن زحمت کشیده است و حق دارد مطالباتش را 
بخواهد. اگر بازیکن مصدوم شود، دیگر کسی به او نگاه نمی کند 
و تحویلش نمی گیرد. مربی دروازه بان های تیم فوتبال استقلال 
یادآور شد: باشگاهی که در آن زور باشد، به درد نمی خورد. مدام 

دنبال این هستند که به زور مجیدی را بزنند. مجیدی سال ها 
بازیکن و کاپیتان استقلال بوده و همه هم وغمش استقلال 
است. برخی افراد که علی دایی را از فوتبال ایران برداشتند، 
حالا قصد دارند مجیدی را بردارند. آنها به نوبت در حال انجام 
کارهای معنوی شان در باشگاه هستند! غلامپور با اشاره به اینکه 
مدیریت استقلال پس از دربی تبریک نگفت، اظهارکرد: ما که پول 
نخواستیم، اما چرا پس از شکست پرسپولیس تبریک نگفتید؟ چرا 
به هوادار تبریک نگفتید؟ بدبختی ما این است که اسپانسر که باید 
حق الزحمه بدهد، اینجا استقلال است و کسی نمی تواند از این 
کارها کند. در واکنش به شکایت باشگاه پرسپولیس از مجیدی 
و برخی بازیکنان استقلال به دلیل توهین به عیسی آل کثیر و 
محمدحسین کنعانی زادگان گفت: من چیزی ندیدم و نمی دانم 
چه اتفاقاتی افتاده است. بهتر است دوستان اتفاقات دربی برگشت 

لیگ برتر را فراموش نکنند. 

بهزاد  غلامپور: 

دنبال  برکناری »مجیدی«   هستند

در هفته بیست وهشتم لیگ   برتر رخ می دهد: 


